
Årsmelding 2022 for Sverdstad Andelslandbruk. 
 
Organisering. 
Andelslagets styre (kjernegruppa) har i år bestått av Pål Rune 
Nordmarken (leder), Tone Refsal, Ann-Mari Olsen, Hans Kjellsen,  
Marlene K. Omlid og Anne Karine Hem. Kjernegruppa har ansvar for 
fellestilstelninger, revisjon av regnskap og økonomiske beslutninger 
gjennom sesongen, retningslinjer for driften, andelslagets 
hjemmeside og facebook-gruppe, og skal være et bindeledd mellom 
andelsbøndene og gårdbrukeren. 
Gårdbrukeren sender ut høstemeldinger, fører regnskap og står for 
organiseringen av den daglige driften.  
Denne sesongen hadde vi 198,5 medlemsandeler (185,5) fordelt på 
190 voksne (179), 12 ungdommer (13) og 10 barn over 7 år. Fjorårets 
tall i parentes.   
I år var det to fellessamlinger; 22. mai og 3. september, begge med 
godt oppmøte. Og fire dugnadsdager; to med løksettng  i mai og to 
innhøstingsdager, 18 og 19. November. Kjernegruppa har hatt 3 møter  
 
Dyrking. 
Ved sesongstart 1. februar hadde vi enda noe gulrot, pastinakk , løk 
og neper igjen på lager. Lageret av de to sistnevnte rakk et godt 
stykke utover våren, og fra slutten av februar kunne vi også høste 
purre og grønnkål som stod igjen på jordet.  - Dyrkingen i år gikk 
godt når det gjelder de aller fleste vekster. Vår plan om mer gresskar 
lyktes både for dyrking og høsting  med hjemmelagring. 
Purreavlingen ble spesielt god.  Årets problem var at flere av 
kålvekstene på Hagestykket mistrivdes og ga liten avling.  Vi tror det 
skyldtes for knapt med vann og gjødsel på sandjorda vi har der. 
 
Økonomi. 
Økning i medlemstallet ga inntekter over budsjett. 
Utgiftene har også vært noe større enn planlagt, særlig på setteløk 
og vann til vanning.  Arbeidsmengden har også økt noe som følge av 
større arealer for å forsyne flere medlemmer. Det ble derfor et lite 
underskudd i 2022, på 476 kr. Det vil si at vi fremdeles har en 
oppspart reserve på drøye 28000 kr etter årets sesong. 


